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Referat medlemsmøte 3 
Dato:    31.8.2020 

Medlemmer møtt:  25  

Gjester:    

Neste møte:           7.9.20   Mine opplevelser på RYLA v/Thor Ivar Thorkildsen  

   

I.  Info  

   

Besøket Aquakultur på Abelnes 14.9, er AVLYST 

 

Distriktskonferanse. «Sett Seil» 

Tidspunkt: lørdag 5. september kl. 10.30 – 14.15. Konferansen er digital. Alle Rotarianer og 
rotaryvenner kan delta, det er ikke påmelding og hele konferansen er gratis. Konferansen 
varer fra 10:30 - 14:15. 

 Program og pålogging finnes på 
nettsiden til distriktet (eller søke 
d2290.Rotary.no) 

 

 

 

II. Tema/program   

3 – minutter v/Per Gunnar Andersen 

I forbindelse med etablering av batterifabrikk på Lista, så har Lister Renewable Energy Park 
AS (LREP) engasjert seg og har i dag levert inn en forespørsel på flere hundre sider.  

Litt om bakgrunnen: prosjektet er- og gjelder et område rundt gamle Lista flyplass hvor 2 
200 mål er regulert til industri. I tillegg er det ytterligere nesten 4 000 mål areal som evt. kan 
reguleres. Reguleringsprosjektet ble satt i gang for 6 år siden, nettopp fordi Sørlandets 
største industri område burde kunne brukes til noe.  

I dag planlegger to firma å etablere en batterifabrikk. LREP har jobbet mye mot dette de 
siste 2,5 år. For regionen, vil det å få nyetableringer av denne størrelse, betyr enormt mye.  
LREP forventer å bli med i finalerunden som innledes 1.9. og skulle de, mot formodning, 
ikke lykkes denne gang, så vil prosjektet jobbe videre for å få til noe annet. Et spennende 
prosjekt å følge med på fremover.  

 

https://d2290.rotary.no/no/distriktskonferansen-2020#.X03wGHn7SUl
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Mitt år som utvekslingsstudent v/Eline Log .  

 

Eline fortalt om sitt opphold i Seattle. Vi fikk se masse fine bilder av 
en aktiv jente som gjorde mange bekjentskap og flotte opplevelser.  

 Tusen takk Eline, en interessant og spennende   

presentasjon. 


